
Styremøte
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 21.02.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: Mia (midlertidig/ delvis)

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Sofie Knutsvik Kalleberg

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Vært på jub, var på 2000 fest, ble scamma for billetten!!
(laang historie)

Sofie va på jub, fått noen deltidsjobber, hatt bursdag

Erik jub, skulle være edru, men….., blitt frisk. Feiret
valentines

Blitt frisk, yay

Christian jub → god stemning, vært syk

Mia midlertidig borte

It Fredrik jub, veldig gøy og god vin, kronisk stresset Ellers går det
bra? “Nei”

Bok Fredrik jub, var konferansier, var på smørekopp-revy, Synne Vo
konsert

Synne Voe ikke
like drøy -
trekker ned

Veslemøy Synne Vo, møte med luremus og kråkeluren, jub



Maren Jub → gråt mye, alt var rørende, fikk korken på jub,
jobbet med verv og prøvd å gjøre skole

Hanna Jub, har vært syk, men frisk nå. Skitur, har starta å
trene igjen til Birken. Var på blodbanken

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Møte med NV-fakultetet, møte med organisasjons
kollegiet, planlegging og gjennomføring av
økonomimøte, kjøpt vin og snacks til møtet, nominert
oss til å vinne penger (får se hva som skjer der), andre
små ting

Sofie Skrevet søndagsinnlegg. Sendt inn ønske om booking
til Studenterhytta (1.valg 27.sep, 2.valg 20.sep og
3.valg 4.okt). De har mottatt forespørselen og gir
beskjed i Mai om hvilken dato vi får. Skal begynne å se
på styregensere til helgen

Erik Betalt åre, jub og pizza. Bokført. Stilt opp i mange av
redaksjonens sine skriv (noe jeg egentlig vil ha
honnorar for)

Christian Ikke mye, hengte opp en dør. Søkt om litt
drikketillatelser, og satt opp nytt møte. Innkjøp til
kjøleskap

Mia Arrangert første quiz på Work Work og det første
foredraget med NTNU karriere (veldig vellykka begge
deler!). Laget messenger-gruppe for
3.klassetur/ekskursjonstur, fikset kræsjkurs i analyse 2
(Ådne), lagt ut flere jobbannonser i Spanskrøret faglig,
planlagt neste møte og jobber med forberedelser til
hybridquiz med Erudio.

It Fredrik Holdt på med oppdatering av nettsida, spesielt mtp.
komitéundersidene. Alltid vanskelig å få alle
komitémedlemmene til å skrive, dere har vært gode
med deres og påminnelser :).
Gjennomført prog og pils i komitéen, stor suksess,
håper å bygge litt mer kulturkomité.
Fiksa discordtest.

Bok Fredrik De fleste tekstene er ferdige nå, tekstfrist er 23.02.



Begynt å sette meg inn i grafisk program, blir
spennende. Vi skal ha redaksjonen tester Vitensenteret
til søndag og gleder oss til det. Begynt å planlegge
Gullblekka. Podcast status: Lagt på is? Fikk plutselig
mail av NTNU grafisk om mulighet for støtte til print, så
søkte der. Vi har nå fått 700kr i støtte til baking av NV
for første gang.

Veslemøy Har planlagt påskerenn med arrkom, fått støtte til et
fotballag neste sesong, hatt treningskamper med
volleyballen.

Maren Har planlagt nytt møte med komiteen. Har hatt møte
med HC og Ægir angående vårfesten. Og et møte med
idkom og Erudio angående påskelekene. Det er snakk
om å få til “årelekene” her i Trondheim vet ikke om vi er
så gira på det. Har også satt i gang med stipendpils og
det er i dag på den gode nabo. Prøver å finne måter vi
kan promotere arrangementer bedre, og for å få med
første klasse på ting. Nå fått støtte til gratis kino, og
snakker med Trondheim kino om når dette skal være.

Hanna Holdt fadderkomitémøte. Hørt med de om hvordan det
går med tanke på planleggingen. Har også snakket
med erudio om lektorlekene og samarbeidet rundt det.

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Sofie Ros for å skaffe billett til Emil og Smørkoppen sin revy, den var nydelig!

IT Fredrik For gøy og effektiv prog og pils <3

Mia Ros for bra foredrag om karrierevalg

Bok Fredrik Veldig bra at du er på og “maser” litt på meg (dedikert)

Maren Som har fått støtte

Bok Fredrik Låner verktøykasse

Sofie God kake!



Spanks

Hvem Grunnlag for spank Tas den?

Erik Treg på daljepris Ja

Erik Oppfordre Maren for hiro-shot når hun er dritfull Nei

Erik

Alle uten tulle bilde

Ja!

Hanna Kastet ut av åre-utested 3 ganger trekker

Mariken For å ikke møte opp på vors! og Nach nei

Bok Fredrik Ikke ta spanskrøret tattoo Nei

Sofie
som mister spanskrøret sitt. Så finner jeg det og gir det
tilbake til henne. SÅ MISTER HO DET IGJEN

JaJa

Mia
som ga bort sitt og sofie sitt spanskrør til noen som
ikke var I styre siden ho skulle på do

Ja

Christian
spansk til Christian for å flørte med damer gjennom
bilder

Ja

Christian spank for å være med Hanna halvparten av tida på jub Ja

Christian

rot på kont

Ja



Maren for å ikke ha sendt meg bildene sine Trukket

Fredrik for å ikke ha sendt meg bildene sine Ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Lest, synes det er
viktigere å jobbe
for å inkludere enn
å kritisere. Her har
vi i styret en jobb
for å prøve å få
med flest mulig

Kritikk til første klasse

Saker <33

Sak 1: Gjennomgang av stillingsinstrukser Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Stillingsinstruksene er utdatert, derfor burde de oppdateres. Alle har
sett igjennom sine instrukser, vi går gjennom de sammen.

Diskusjon Alle har oppdatert

Konklusjon

Handlingsplan Mariken leser over dette i morgen.

Sak 2: Ryddig på kontoret, hvordan få flere til å bruke det + innspill Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
1. Det er ikke veldig mange som bruker kontoret nå som 4.

klasse er på kalvskinnet/ i praksis. Hva kan vi gjøre for å få
flere til å bruke kontoret?



Sak 3: Naborevyen Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn Vi skal på revy på fredag, det blir gøy! Oppmøte, og annen info:)

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan
Styrevors på hybridkjelleren kl. 16, styre møtes på kont 15 for å ta en liten pils sammen.
18.15 åpner verkstedhallen
Galla

Sak 4: Oppdatering rundt discord Innmelder: Mariken
Tid: 15

Bakgrunn

Vi må avgjøre om vi skal fortsette med slack eller gå over til discord.
Hvordan ønsker vi å gjennomføre overgangen eventuelt slik at
medlemmene får utbytte av det. Om vi ikke bytter, hva gjør vi for å
holde live i slack/ få folk til å bruke det?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Prøver dette til og med neste styremøte, gir da en update på hvordan det går

2. Månedens gledesspreder på kontoret med bilder, tanker?
Skrive opp regler for kjøp av bonger, det er ikke alle som kan
de. Lage et ark hvor man kan skrive når kaffen ble traktet?

3. Har vært en del rot på kontoret i det siste. Alle i styret må
hjelpe til å rydde, men kanskje vi kan gjøre noe for at folk
tørker opp etter seg? Vasken på kjøkkenet har vært tett
tidligere, kan det ha noe med at folk putter skittent bestikk
og annet i vasken? Hva kan vi gjøre for å hindre dette?

Diskusjon

Vinterferie på kontoret neste uke, kontkom planlegger på torsdag. Alle kan søke om
SIT-gavekort, dette kan man blant annet benytte på vinterferie på kont. Kontorvakt? 10-12 eller
12-14 hver dag?

Poste innlegg på facebook om rydding av id og kontoret. Vi i styret tar en ordentlig vaskedag
der vi renser kontoret. Hittegodsbilde.

Konklusjon

Handlingsplan

Vaskedag for styret mandag 26. 19.00. Ryddepils og så drar vi ut etterpå. Christian søker om
drikketillatelse. Alle tar med seg litt vaskeutstyr. Maren fikser støvsuger.

Christian og kontkom fikser bra vinterferie på kont til neste uke.

Mariken poster innlegg på facebook om at folk må rydde på id og kont.



Sak 5: Spørrerunde Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Er det noen som har noe de lurer på angående verv/ styret eller
annet? (Angående hva som helst egt)

Diskusjon

“Hvorfor måtte vi ha 30 stykk på økonomimøte? Fra forrige møtereferat står det at minimum
antall skal være 30, men vedtektene sier ikke noe om det, -Bok Fredrik”

Ulike kurs man kan ta. Hvor finner man dette?

Konklusjon

Handlingsplan Det står ingen plass om 30 stykker på årsmøtet. Kurs om ulike møter dukker opp på mailen.
Dette skal bli videreformidlet.

Sak 6: Podcast status Innmelder: Fredrik
Tid: 5min

Bakgrunn
Har noen hørt noe om folk er interessert i å drive podcast i
komiteene sine? Hvis ikke må vi legge podcasten på is til neste
semester og se om interessen er større da.

Diskusjon Kanskje en siste podcast før den legges på is?

Konklusjon

Handlingsplan Alle tar det opp på neste komitemøte, hvis det ikke er stemning for det blir den lagt på is.

Sak 7: ENT3R stand Innmelder: Sofie
Tid: 5 min

Bakgrunn

Invitert til elevkveld gjennom ENTER torsdag 14. mars 17.30-20.00
hvor vi kan stå på stand for å vise fram studiet
Infomøte i uke 10 (mandag eller tirsdag (04 eller 05.03)) klokken 16.15
Noen som kan/ vil være med på dette?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Erik, Sofie, Mariken. Vi tenker ut noe kreativt til standen.

Sak 8 : Instabilder av styremedlemmer Innmelder: Sofie
Tid: 5 min

Bakgrunn
Siden vi nå har tatt felles og individuelle bilder av styret tenker jeg å
begynne å legge ut disse på insta neste uke slik at folk kan bli litt
bedre kjent med oss. Da blir det lagt ut et bilde hver dag. Mandag:



Felles bilde, og deretter kommer de individuelle bildene dagene
etter.

Da tenker jeg at vi må ha noen spørsmål alle svarer på og at alle
sender inn minst tre gøye bilder der de selv er med (eller ikke) der de
for eksempel er på Spanskrøret arrangementer.

Forslag til spørsmål:
- Navn
- Trinn
- Stilling
- Hva er din rolle i styret?

5 kjappe:
- Hva gjør du en fredagskveld?
- Favoritt TV-program:
- En ting du alltid har med deg på farta
- Beste Spanky-minne:
- Livsmottoquote

Hva tenker dere om dette? Noen innspill på evt andre spørsmål man
kan ha?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Spørsmålene er good. Sofie sender spørsmålene i messengergruppen. Alle må svare innen
mandag 26.

Sak 9: Gjennomgang av eksterne arrangement - dokumentet Innmelder: Sofie
Tid: 5 min

Bakgrunn

Stemmer det overens med hvem som skal på de ulike
arrangementene? Gå gjennom de som ingen har svart på enda og
dobbelsjekk om noen fortsatt vil på de. Hvis ikke sender jeg mail og
takker for tilbudet, men at det ikke passer.

Husk: De som skal på arrangementene på selv planlegge styregaver

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Alle kan gå inn på disk-2024-eksterne arrangement. Her ser man en oversikt over hvem som
skal på ulike arrangement, klokkeslett og hvor det er



Sak X: Omvisning av lageret

Bakgrunn Omvisning av lageret. Alle må vite hvor det er.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan

Handlingsplan videre

Sak og/eller navn Konklusjon

Sak 1:
Gjennomgang av
stillingsinstrukser

Mariken leser over dette i morgen.

Sak 2: Ryddig på
kontoret, hvordan få
flere til å bruke det +
innspill

Vaskedag for styret mandag 26. 19.00. Ryddepils og så drar vi ut etterpå. Christian
søker om drikketillatelse. Alle tar med seg litt vaskeutstyr. Maren fikser støvsuger.

Christian og kontkom fikser bra vinterferie på kont til neste uke.

Mariken poster innlegg på facebook om at folk må rydde på id og kont.

Sak 3: Naborevyen
Styrevors på hybridkjelleren kl. 16, styre møtes på kont 15 for å ta en liten pils
sammen.
18.15 åpner verkstedhallen
Galla

Sak 4: Oppdatering
rundt discord

Prøver dette til og med neste styremøte, gir da en update på hvordan det går

Sak 5: Spørrerunde Det står ingen plass om 30 stykker på årsmøte. Kurs om ulike møter dukker opp på
mailen. Dette skal bli videreformidlet.

Sak 6: Podcast
status

Alle tar det opp på neste komitemøte, hvis det ikke er stemning for det blir den lagt på
is.

Sak 7: ENT3R stand Erik, Sofie, Mariken stiller. Vi tenker ut noe kreativt til standen.

Sak 8 : Instabilder
av styremedlemmer

Spørsmålene er good. Sofie sender spørsmålene i messengergruppen. Alle må svare
innen mandag 26.

Sak 9:
Gjennomgang av
eksterne
arrangement -
dokumentet

Alle kan gå inn på disk-2024-eksterne arrangement. Her ser man en oversikt over
hvem som skal på ulike arrangement, klokkeslett og hvor det er.



Møtekritikk

● NSTR


